

## Referat Rasegruppen Cairn Terrier via Skype 29.05.2019

Tilstede: Anita, Line, Wibeke, Elisabeth, Grethe, Tone og Reidun.

Referat fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent.

Saksnummer	Saksopplysninger	Ansvar	Frist
01/5	<p><b>Open show – oppdatering</b></p> <p>Katalogen er nesten ferdig, og det er 25 påmeldte hunder.</p>	Anita	
02/5	<p><b>Helgesamling</b></p> <p>Partytelt er kjøpt inn.</p>		
03/5	<p><b>Gavepremier til Open Show og utlodning</b></p> <p>Vandrepremier</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi sender ut melding og minner om at vandrepremiene må tas med til Open Show.</li> </ul> <p>Plaketter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Plaketter er bestilt.</li> <li>- Diplomene er i orden.</li> </ul>	Anita	
04/5	<p><b>Huskeliste til Open Show</b></p> <p>Gavepremier kommer fra RC            Ringbånd kommer fra RC            Grethe tar med plasseringsskilt            Grethe tar med premiekort (til ringsekretær)            Grethe kommer med utstillingsteltet, og tar med sprittusj for å merke stenger etc.            Line tar med trimmebord  <b>Vi trenger bord og stol til skriver/dommer/ringsekretær</b>  <b>Vi trenger bord til kaffe/kaker (eller tar alle med egne bord og lager langbord?)</b>            Anita og Heidi lager kake, smultringer fra Smultringbua, og kjeks --&gt; kafe?            Heidi tar med et par kasser brus            Anita tar med skrivesaker til skriver            Grethe tar med plast bestikk            Reidun tar med pappkrus            Line tar med stor kaffekanne  <b>Vi trenger en kaffetrakter</b></p>	Anita Anita Grethe Grethe Grethe  Line  Anita/Heidi  Heidi Anita Grethe Reidun Line	
05/5	<p><b>Årets cairn på nett</b></p> <p>Tone og Anita har oppdatert årets cairn på nett.</p>		

06/5	<p><b>Diverse</b></p> <p>Lagerplass</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Anita har ordnet lagerplass i Larvik.</li> </ul> <p>Trimmelisten</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skal vi ha egne retningslinjer for de som skal stå på trimmelisten? Et minimum må være at de er medlem i terrier-klubben. Diskuteres nærmere etter Open Show.</li> <li>- Line ringer de som har bedt om å stå på trimmelisten nå.</li> </ul> <p>Distriktsrepresentanter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Revidere arbeidsoppgavene til distriktsrepresentantene? Er det for omfattende slik det er nå? Skal det være et tettere samarbeid med styret? Dette må vi diskutere nærmere etter Open Show.</li> <li>- Prøve å få flere med som distriktsrepresentanter.</li> </ul> <p>Informasjon til nye medlemmer (diskuteres etter Open Show)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Velkomst på epost til nye medlemmer?</li> <li>- Informasjon på epost til alle medlemmer.</li> </ul> <p>Evaluering av Open Show på neste styremøte</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Generell evaluering</li> <li>- Påmelding via dogweb?</li> <li>- En annen helg enn pinsen?</li> <li>- Lokalisering?</li> <li>- Andre konkurranser enn tradisjonell utstilling? For eksempel «beste handler», «beste hode», «beste trimming», etc.</li> </ul>	<p>Alle</p> <p>Line</p> <p>Alle</p> <p>Alle</p> <p>Alle</p>	
------	---	---	--

Neste møte: 17.06.2019 kl. 20:00-21:30 på Skype

Referent

Elisabeth Førland